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خبـر معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش در شیراز تأکید کرد؛ 
فعال سازی آزمایشگاه های مدارس از اهداف مسابقات دبیران علوم تجربی در شیراز است

اهداف  از  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزارت  متوسطه  آموزش  معاون 
مهارت های  تقویت  می توان  تجربی  علوم  دبیران  آزمایشگاهی  مسابقات 
علمی و مهارتی با محوریت خلاقانه و کاوشگرانه، تقویت انگیزه و اعتماد 

به نفس دبیران و فعال کردن آزمایشگاه های مدارس است.
عمومی  روابط  و  اطلاع رسانی  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
آموزش و پرورش فارس،  محمد مهدی کاظمی در حاشیه مرحله نهایی 
مسابقات آزمایشگاهی دبیران علوم تجربی کشور در شیراز گفت:  این 
دوره علوم تجربی برای معلمان دوره درس علوم تجربی در چهار ایستگاه 

زیست شناسی، شیمی، فیزیک و زمین شناسی برنامه ریزی شده است.
پنج  از  بیش  پرورش گفت:  و  متوسطه وزارت آموزش  آموزش  معاون 
هزار معلم در سراسر کشور در مرحله اول این مسابقات ثبت نام کردند 
مرحله  به  نفر  شش  و  سی  استانی،  و  منطقه ای  رقابت های  از  پس  که 
کشوری راه یافتند.کاظمی خطاب به معلمان خاطرنشان کرد: آموزش های 
عملکردی و آزمایشگاهی باعث یادگیری بیشتر و تعمیق سطوح یادگیری 
می شود، بنابراین موقعیت های یادگیری را از طریق فعالیت های کارگاهی 

و آزمایشگاهی طراحی نمایید.

مدیرکل فناوری اطلاعات و ارتباطات بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی کشور:

با راه اندازی سامانه راهبر ارائه خدمات 
غیرحضوری به روستاییان تسریع می شود

مدیرکل تأمین اجتماعی فارس خبر داد؛

افزایش حقوق بازنشستگان سایر سطوح تأمین 
اجتماعی بر مبنای مصوبه شورای عالی کار

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس؛

اراضی بخش خصوصی در برخی شهرهای فارس 
در اختیار طرح نهضت ملی مسکن قرار گرفت

آغاز ثبت نام کاندیداها برای 
انتخابات شورای مرکزی کانون عکاسان 

استان فارس

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس:

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس گفت: ما  رئیس 
در اتاق بازرگانی فارس آماده گسترش مراودات با کشورهای حوزه 

اقیانوس هند هستیم.
 به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اتاق بازرگانی 
فارس، جمال رازقی در نشست هیئت تجاری موریس با مسئولان و 
فعالان اقتصادی فارس در این اتاق بیان کرد: امیدواریم بتوانیم روابط 
تجاری خود را با این دو کشور به عنوان کشورهای حوزه اقیانوس 

هند گسترش داده و استحکام بخشیم.
این  افزود:  فارس  استان  پتانسیل های  و  وی، درخصوص ظرفیت ها 
استان در زمینه کشاورزی، گردشگری و پزشکی دارای ظرفیت های 
دیگر  با  خود  روابط  آنها  بر  تکیه  با  می توان  که  است  بسیاری 

کشورها را توسعه دهیم.
رازقی اظهار داشت: فارس با تولید سالانه 14 میلیون تن محصولات 
این  صادرات  و  کشور  نیازهای  تأمین  در  مهمی  نقش  کشاورزی 

محصولات به دیگر کشورها دارد.
رئیس اتاق بازرگانی فارس اضافه کرد: همچنین با توجه به وجود 
آثار تاریخی و فرهنگی همچون تخت جمشید، پاسارگاد، حافظیه، 
سعدیه و آثار تاریخی مربوط به دوران زندیه در فارس و شیراز، این 

استان را می توان مهد تمدن ایران زمین دانست.
رازقی ادامه داد: به لحاظ علمی نیز وجود دو دانشگاه بسیار معتبر و 
قدیمی دانشگاه شیراز و دانشگاه علوم پزشکی شیراز، این استان را 

می توان مهد علم و دانش کشور نیز معرفی کرد.
اراده دولت و مجلس بر توسعه روابط اقتصادی به دنیا است

در ادامه این جلسه ابراهیم عزیزی نماینده مردم شیراز و زرقان در 
اراده قوی برای  نیز گفت: دولت و مجلس  مجلس شورای اسلامی 

توسعه روابط اقتصادی با دنیا به ویژه با آفریقا دارند.
وی افزود: کمیسیون اقتصادی مجلس و کمیته دیپلماسی اقتصادی 
این  گسترش  جهت  در  خوبی  گام های  نیز  ملی  امنیت  کمیسیون 

همکاری ها برداشته اند.
با توسعه روابط دیپلماتیک و تقویت هیئت های  ادامه داد:  عزیزی 
تجاری می توانیم گام های مؤثری در جهت این اهداف بزرگ بداریم.
او اظهار داشت: همچنین می توان با تأسیس دفاتر نمایندگی و توسعه 
ارتباطات بین بانکی و رفع موانع قراردادی گامی مؤثر در این جهت 

برداشت.
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی ابراز امیدواری 
کرد که اراده جدی هیئت تجاری و اقتصادی کشور موریس و اتاق 
بازرگانی فارس و فعالان اقتصادی این استان و همچنین حمایتی که 
روابط  زمینه ساز گسترش  دارند  اقداماتی  چنین  از  مجلس  و  دولت 

تجاری و اقتصادی استان فارس با این کشور شود.
عزیزی افزود: امیدواریم با دیپلماسی تجاری کارآمد، رفع مشکلات 
زیرساخت های موجود، تقویت ارتباطات بین بانکی، شناخت بیشتر 
بازارهای مشترک، تأسیس دفاتر نمایندگی و رفع نظام پیچیده اداری 
و تقویت فراینده های تسهیل کننده به سمت اقدامات مؤثر حرکت 

کنیم.
وی ادامه داد: امیدوارم با اقدام خوب اتاق بازرگانی فارس در فراهم 
کردن شرایط حضور هیئت تجاری موریس در شیراز شاهد گسترش 
روابط تجاری و اقتصادی طرفین باشیم.او اظهار داشت: البته در مسیر 
گسترش روابط تجاری مشکلات و موانعی وجود دارد که از جمله 
می توان به فرایندهای اداری پیچیده و بروکراسی اداری و همچنین 
دیپلماسی ضعیف تجاری اشاره کرد که امیدواریم حضور هیئت های 
تجاری مشترک بتواند علاوه بر کمک به شناخت ظرفیت ها، در رفع 

موانع و مشکلات نیز تأثیرگذار باشد.
مراودات  زمینه ساز  می تواند  موریس  و  ایران  نسبی  مزیت های 

دوجانبه باشد
در ادامه محسن ربانی زاده معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
فارس هم گفت: مزیت های نسبی در ایران و موریس وجود دارد که 

می تواند زمینه ساز مراودات بین دو کشور باشد.
محسن ربانی زاده افزود: تراز بازرگانی بین دو کشور چندان مناسب 
نیست اما توان کشور موریس در تولید شکر خام و توان کشور ایران 

در تولید نفت می تواند در بهبود این تراز مؤثر باشد.
قطب  عنوان  به  شیراز  شهر  و  کشور  نسبی  مزیت  داد:  ادامه  وی 
می تواند  گردشگری  و  پزشکی  مهندسی،  و  فنی  خدمات  صادرات 

آغاز خوبی برای این مراودات باشد.
داریم  آمادگی  فارس  استان  اقتصادی  حوزه  در  داشت:  اظهار  او 
شناسایی  در جهت  موریس  تجاری کشور  هیئت  نمایندگان  با  که 
ظرفیت های کشور ایران به ویژه استان فارس و شهر شیراز ارتباط 

مستمری داشته باشیم.
فارس به عنوان استان معین کشورهای حوزه اقیانوس هند معرفی 

شود
همچنین در ادامه کاردار سفارت ایران در کشور موریس نیز گفت: 
امیدواریم با اهتمام ویژه استاندار فارس، این استان به عنوان استان 

معین برای همکاری با کشورهای حوزه اقیانوس هند معرفی شود.
حسن علی بخشی افزود: امیدواریم نتایج سفر هیئت تجاری موریس 
به استان فارس منجر به عمیق تر شدن پیوند موجود بین این استان و 
منطقه اقیانوس هند شود و در آینده نزدیک شاهد باشیم که هیئت 
تجاری فارس به عنوان نخستین هیئت بعد از این سفر به آن منطقه 

سفر کنند.
وی ادامه داد: مقامات تمام کشورهای منطقه اقیانوس هند با توجه به 
صحبت هایی که با آنها داشته ایم نسبت به گسترش این روابط تمایل 
دارند و دولت و سفارت جمهوری اسلامی نیز با تمام ظرفیت هایی 

که دارد از این امر استقبال و حمایت خواهند کرد.
به دنبال گسترش روابط تجاری با استان فارس هستیم

در ادامه این جلسه مشاور استراتژیک هیئت توسعه اقتصادی کشور 
موریس هم گفت: مهمترین هدف ما از حضور در استان فارس این 
است که علاوه بر شناخت ظرفیت های این استان، در جهت گسترش 

همکاری های تجاری گام برداریم.
آرویند راداکریشنا افزود: امیدواریم این روابط منجر به این شود که 
در آینده نزدیک در حوزه های مختلف از جمله تبادل گردشگر به 

سطح قابل توجهی از روابط برسیم.
وی ادامه داد: امیدواریم با توجه به حضور نمایندگانی از بخش های 
مختلف اقتصادی و سیاسی کشور موریس در ایران و استان فارس 

بتوانیم از این فرصت در جهت گسترش روابط استفاده کنیم.
موقعیت  اما  است  کوچک  کشوری  موریس  داشت:  اظهار  او 
استراتژیک مناسبی دارد و تاکنون نیز صادرات خوبی به کشورهای 

مختلف داشته ایم.
مشاور استراتژیک هیئت توسعه اقتصادی کشور موریس افزود: ما در 
کشورمان این آمادگی را داریم که از سرمایه گذاری سرمایه گذاران 
استان فارس در این کشور استقبال کنیم و تولیدات شما را از آنجا 

به سایر کشورهای دنیا صادر کنیم.
آرویند راداکریشنا گفت: منتظر حضور سرمایه گذاران استان فارس 
برای سرمایه گذاری و تأسیس شرکت در کشور موریس برای تحقق 

اهداف دو طرف هستیم.
زمینه  در  فارس  سرمایه گذاران  سرمایه گذاری  از  ما  داد:  ادامه  وی 
حمل و نقل، ساخت و ساز، فناوری اطلاعات، حوزه سلامت، املاک 

و امور مالی و تجاری استقبال می کنیم.

کلان شهر  معابر  ترافیکی  مشکلات  رفع   و  بررسی  مانور  نخستین 
شیراز توسط نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز کلید خورد.

از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری  به نقل  به گزارش  روزنامه طلوع 
شیراز، محمدتقی تذروی نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در 
آغاز نخستین مانور بررسی و رفع مشکلات ترافیکی معابر کلان شهر 
بخواهیم  اگر  کرد:  اظهار  مانور،  این  ضرورت  به  توجه  با  شیراز، 
شهری پیشرفته داشته باشیم باید فاکتورهایی برای ایمنی و کاهش 

حوادث ترافیکی داشته باشیم.
وی تصریح کرد: باید شهری که در دست ما امانت است، بسترهای 

ایمنی ترافیکی آن دیده شود و الزامات آن انجام شود.
نایب  رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با تصریح بر لزوم رضایتمندی 
مردم در مبحث ترافیکی عنوان کرد: برای رسیدن به این مقوله، دو 

فاکتور کاهش زمان و افزایش ایمنی در اولویت قرار دارد.
خبرهای خوشی در حوزه حمل ونقل و ترافیک برای مردم داریم

سعید مصفا سرپرست شهرداری شیراز نیز در حاشیه برگزاری این 
مانور در سطح شهر گفت:  این گونه مانورها می تواند به ایمن سازی 

شهر  کمک کرده و در این راستا گام بردارد.
وی با اشاره به برنامه ریزی انجام شده، بیان کرد: موارد احصا شده در 
مانور امروز در کوتاه ترین زمان ممکن، رفع نقص و تا پایان سال 

این روند ادامه پیدا می کند.
رو  پیش  مناسبات  و  روزها  در  گفت:  شیراز  شهرداری  سرپرست 
داریم  مردم  برای  ترافیک  و  حمل ونقل  حوزه  در  خوشی  خبرهای 

که شامل حوزه های اتوبوسرانی و هوشمندسازی ترافیکی می شود.
خودروی   ۲۲ ظرفیت  با  گانه   ۱۱ مناطق  در  همزمان  مانور  این 
آغاز  شیراز  در سطح کلان شهر  نظارتی  پنج خودروی  و  عملیاتی 

بکار می کند
شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون  شیرازی  شه دوست  هادی 
سطح  در  مانور  اولین  نوعی  به  مانور  این  اینکه  بیان  با  نیز  شیراز 
با  گانه   11 مناطق  در  همزمان  گفت:  است،  کشور  کلان شهرهای 

سطح  در  نظارتی  خودروی  پنج  و  عملیاتی  خودروی   ۲۲ ظرفیت 
کلان شهر شیراز آغاز بکار می کند.وی افزود: در این مانور قریب به 
۷۰ معبر از معابر سطح شیراز شناسایی شده که کارشناسان ترافیک و 
مستندنگاران با بررسی  1۸ مورد ترافیکی )علائم، تابلوهای راهنما، 
خط کشی معابر و …(، به مشکلات آن پرداخته و سپس رفع نواقص، 

برنامه ریزی و در دستور کار قرار می گیرد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز بیان کرد: دومین مرحله 
از این مانور در آبان ماه و سومین مرحله از آن در بهمن ماه سال 
جاری خواهد بود که بعد از اجرای این سه مرحله، وضعیت شهر به 

لحاظ فاکتورهای 1۸ گانه حوزه حمل ونقل بررسی می شود.
شه دوست شیرازی با تأکید بر این موضوع که در بحث ترافیکی باید 
عامل انسانی را حذف کنیم و این لازمه پیشرفت شهر است، گفت: 
حوزه  اولویت  در  هوشمند  نوین  تجهیزات  و  سامانه ها  از  استفاده 
حمل ونقل و ترافیک قرار دارد که در هفته دولت، دفاع مقدس و 

دهه فجر رونمایی و مورد بهره برداری قرار می گیرند.
ترافیک  و  نقل  و  مرتبط حوزه حمل  و دستگاه های  متولیان  همه 

پای کار بیایند
ولی کریمی نماینده رئیس پلیس راهور شیراز نیز بیان کرد: یکی از 
اهداف پلیس راهور ایجاد نظم و ایمنی ترافیکی است که بخشی از 
این نظم و ایمنی و امنیت ترافیکی توسط پلیس راهور در بحث انتظام 
مجموعه  در  نیز  آن  از  بخش هایی  و  می شود  انجام  ترافیک  بخشی 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز که متولی امر ترافیک هستند، 
انجام  حوزه  این  در  که  تلاش هایی  از  تقدیر  با  وی  می شود.  انجام 
شده، افزود: برای داشتن شهری ایمن در حوزه حمل ونقل و ترافیک 
باید همه متولیان و دستگاه های مرتبط با این حوزه پای کار بیایند 
تا در بحث تصادفات، کمترین تصادف و آمار فوتی را داشته باشیم.
 کریمی بیان کرد: ادامه تعاملات پلیس راهور و معاونت حمل ونقل 
افزایش  و  ترافیکی  مشکلات  کاهش  شیراز  شهرداری  ترافیک  و 

ایمنی معابر شهر و رضایتمندی شهروندان را به همراه دارد.


